
ПРОТОКОЛ № 1 

засідання  учнівського самоврядування  Державного навчального закладу  

«Херсонський  професійний суднобудівний ліцей» 

від   10.09.2024 

 

Присутні:   В.о. заступника директора з виховної роботи  Картанович Т. А., 

радник учнівського самоврядування  Решетько Т. О., члени ради активу  учнівського 

самоврядування, командири груп .  

Голова засідання: Президент Ради учнівського самоврядування Владислав 

Денисенко  

Секретар засідання: Румянцева Алла 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Привітання з початком навчального року. Знайомство з першокурсниками. 

2. Розподіл посадових обов’язків ради учнівського самоврядування . 

3. Затвердження плану роботи учнівського самоврядування на 2024-2025 н.р. 

1) СЛУХАЛИ: 

- Президента Ради учнівського самоврядування Денисенко Владислава. 

-   Запропонував прийняти до Ради учнівського самоврядування лідерів груп 

першокурсників. 

- В.о. заступника  директора з виховної роботи  Картанович Т. А.  

-   Привітала лідерів від імені адміністрації ліцею, дала настанови на новий навчальний 

рік, підтримала пропозицію президента Ради учнівського комітету ліцею.  

УХВАЛИЛИ: Взяти до уваги та підтримати дану пропозицію. 

ЗА -12  ; ПРОТИ – 0; 

Рішення прийнято. 

2) СЛУХАЛИ: 

- Радника учнівського самоврядування Решетько Т.О., яка запропонувала, на основі 

даних конференції,  обрати :Президентом ліцею - Сливка Дмитро 

- Головою  учнівського парламенту -Воронько Олексія 

- Заступником голови учнівського парламенту- Галуха  Дениса 

- Комітет з питань навчання «Ерудит» - Сороку Ярослава 

- Спортивно- масовий комітет- Любчича  Дмитро 

- Комітет з питань дисципліни і порядку «Порядок» -Гладкого  Володимира 

- -Комітет з питань інформації «Інформація»- Морозова  Тимофія  

- Комітет з питань національно- патріотичного виховання « З Україною в серці» -

Остапенко Павла  

- Секретар - Румянцеву Аллу 

- УХВАЛИЛИ: Затвердити без змін,  підтримати надані пропозиції. 

3) СЛУХАЛИ: 

-  Президента Ради учнівського самоврядування Денисенко Владислава

 який  ознайомив  з планом роботи Ради учнівського самоврядування на 2024-2025н.р. 

  



ВИСТУПИЛИ: Член ради активу учнівського самоврядування , здобувач освіти   221  

групи  Морозов Тимофій , який  запропонував усім   брати  активну участь у 

спортивних заходах, тренуватися, зміцнювати здоров’я, особливо в реаліях сьогодення. 

УХВАЛИЛИ: взяти до уваги та підтримати надані пропозиції, план роботи 

учнівського самоврядування на 2024-2025н.р. взяти за основу. 

ЗА - 12  ; ПРОТИ – 0;  

Рішення прийнято. 

 

Голова засідання: Денисенко Владислав 

 

Секретар засідання: Румянцева Алла 


